
Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes onsdag den 24. maj 2023 kl. 

18.00-21.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Cathrine Haarup Handryziak, 

Stine Prammann, Martine Bentsen og Mette de 

Fine Licht 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ leder: Jacob Rønlev Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Valdemar Alstrup-

Berentzen (8D) og David Prammann Schrøder 

(9C) 

 

Fraværende: Henrik, Stine, Cathrine og Thomas 

Holte 

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Pkt. 4 udgår og bliver erstattes af et punkt om 

videreformidling af materiale fra 

interesseorganisationer mv. 

 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette blev valgt 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 19.00 Orientering 

Fremover vil dem der har et punkt på under 

orientering blive bedt om at komme med emner 

til punktet meddelelser fra. 

 

 Formanden 

 

 Erfaringer fra rådgivende skoleorgan 

Mette refererede fra mødet. Mødet var 

anderledes med mere dialog mellem de 

forskellige parter. Her blev bl.a. diskuteret ny 

klubstruktur og ny økonomistyringsmodel. Det 

bliver spændende om de input der kom, bliver 

taget med videre. 



Skolebestyrelsen diskuterede deres opfattelse af 

den nye dialogbaserede mødeform, bl.a. om 

mødeformen var bedre end tidligere. 

 

Henvendelse fra forældre i 4. kl om Ultranyt 

På baggrund af en konkret henvendelse fra et 

forældrepar på 4. årgang om visning af Ultranyt  

 i spisepausen, drøftede bestyrelsen om der skal 

være retningslinjer/princip for visning i 

eleverne pause. 

Skolen har en forventning om, at den 

pågældende lærer eller pædagog har en snak 

med eleverne om det der bliver vist.  

Punktet bliver sat på dagsordenen til næste 

skolebestyrelsesmøde til en lidt længere 

drøftelse. 

 

 Skolen  

 

 - Skriftlige prøver 

Er overstået og er det er gået godt. 

- Overførselsmidlerne (orientering) 

Pengene er overført og er fordelt mellem bl.a. 

lærerne, pædagogerne og eleverne. 

LMU skal være med til at beslutte hvilke 

ønsker, der skal imødekommes. 

- Bekymring ang. snus i udskolingen 

Der er desværre meget af det på skolen, og 

endvidere ryges der også e-cigaretter (Vapes). 

Der er forhold der er lidt for meget, og skolen 

vil gerne involvere skolebestyrelsen i hvordan 

vi kommer videre med at drøfte de muligheder 

der er for at begrænse det. 

Peter fra SSP kommer på et 

skolebestyrelsesmøde efter sommerferien, hvor 

emnet drøftes igen. 

- Ansættelsessamtaler og PJN 

Jens Aage har fået nyt job pr. 1. juni.  

Der er et stillingsopslag som SFO-leder ude, og 

der er samtaler den 6. og 8. juni. Carsten 

deltager i samtalerne. 

- Basal i udskolingen 

Et trivsels og sundheds projekt som kører næste 

år på 7. årgang. Det handler bl.a. om hvordan 

man som elev gerne vil behandles. 3 lærere 

skal på kursus og kører derefter et forløb på 

årgangen. 

- Samarbejde med FrameHouse 

Er et kontorfællesskab med bl.a. iværksætteri              

i Dragør. Skolen har fået koblet vores 9. klasser 

på, der en aften møder bl.a. nogle iværksættere. 

 



 Lærerne 

 

 Det er forskelligt hvor travlt lærerne har det 

lige nu, hvor nogen f.eks. har eksaminer. Og 

spændingen er der også ift. hvordan næste 

skoleår bliver med bl.a. ny specialskole og ny 

økonomimodel. Og også hvad kan skal-

analysen kommer til at betyde for kommende 

besparelser. 

Skolechefen var på besøg på lærerværelset og 

fortælle også om ny økonomimodel og 

specialskole. Desværre var der ikke tid til ret 

mange spørgsmål. Så Thomas har efterfølgende 

sent et række spørgsmål til skolechefen. 

Skolemøblerne har det ikke så godt, bl.a. 

stolene har det ikke så godt og mangler f.eks. 

hjul. Thomas undersøger hvor stort behovet er 

mhp. en ansøgning til budgetønsker. 

 

 Eleverne 

 

 Eleverne arbejder meget med trivsel og adfærd, 

og er også ved at finde ud af, hvad den pose 

penge, der er afsat til elevrådet, skal bruges til. 

Eleverne kan rigtigt godt lide at komme på 

ture. Dem er der desværre ikke så mange af på 

9. årgang. 

 

 Udvalg  Intet nyt 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 Intet 

4. Adfærd efter sidste 

skoledag – oplæg fra Stine 

 

19.00 – 19.30 

Drøftelse 

Udskudt til næste møde 

 

4. Nyt punkt 

 

Orientering Information til forældrene 

Skolen modtager jævnligt informationer fra 

interesseorganisationer, der gerne vil have 

sendt informationen ud til forældrene 

Hvor meget skal skolen delagtiggøre 

forældrene om generel information vedr. 

folkeskolen. Og hvad skulle den viden så 

bruges til. 

Skolebestyrelsen drøftede temaet.  

Skolen vælger specifikke emner ud, der kan 

sendes ud til forældrene. 

 

5. Skemalægningsprincip 19.30 – 19.45 

Drøftelse 

Bilag 1. Principper for skemalægning 

Punktet blev drøftet og kommer på et senere 

møde igen. 

 

6. Skolens 50 års fødselsdag 19.45 – 20.15 

Orientering 

 

Kagebord ønskes til marked 

Der er et udvalg i gang med at planlægge 

skolens fødselsdag. 



Claus orienterede om planerne for hvor langt 

de er nu. Et stort ønske er et kæmpe kagebord, 

hvor klasserne leverer og sælger de søde sager. 

Der skrives ud til klasserådene om at levere 

kagerne, og salgsindtægterne overføres 

efterfølgende til en fælles instans, der kunne 

være Nordstrandskolens Venner. Det samlede 

beløb bruges til et formål til gavn for eleverne. 

 

7. Valgfag på 9. årg. 20.15 – 20.30 

Drøftelse 

 

Bilag 2. Valgfag 2023-24 for 9. klasse 

7. og 8. årgang har eksamen i MAD, BIL og 

HDS, hvilket er nyt. Prøven er den 7. juni. 

9. årgang har mulighed for at vælge mellem 3 

emner, hvor man skal vælge to af dem. Der 

undervises 2 timer om ugen cirka et halvt år pr. 

emne. Emnerne er  

- Samfundsfag/fagligt brush up,  

- Sprog og mindfulness samt  

- Klar til livet. 

og er et tilbud til eleverne, der er anderledes 

end de klassiske fag. 

Skolebestyrelsen godkendte kataloget. 

 

8. Godkendelse af referatet 

 

20.30 – 21.00 Godkendt kl. 20.34 

 

 

Kommende møder: 

 

 


